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                        ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

PROCES  VERBAL  

 

          Incheiat astazi  27 martie 2018  in sedinta  ordinara a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr 66 din 

22.03.2018. 

      Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 13 

consilieri din 13.  Participa  primarul comunei,   secretarul comunei, seful contabil 

al institutiei.  Presedintele de sedinta, d-na Homorozan Elena  constata ca este 

indeplinit cvorumul pentru desfasurarea acesteia si  da citire ordinei de zi a 

sedintei. 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea modificărilor şi completărilor Listei 
inventar cuprinzând bunurile care alcătuiesc domeniul public al comunei 
Crăcăoani, atestată prin  Anexa nr. 23 a Hotărârii Guvernului României 
nr.1356 din 27 decembrie 2001. 

2. Proiect de hotarare privind  aprobarea modificarii tarifului stabilit pentru  

colectarea deseurilor provenite din gospodarii in sistem individual si 

adoptarea unor masuri pentru asigurarea salubrizarii comunei. 

3. Proiect de hotarare privind   aprobarea Planului de analiza si acoperire a 

riscurilor pentru anul 2018 la comuna Cracaoani. 

4. Proiect de hotarare privind  modificarea HCL nr.44 din 29.09.2015 privind  

stabilirea unui cuantum orar pentru voluntarii Serviciului Voluntar pentru 

Situatii de Urgenta al  comunei  Cracaoani,  Judeţul Neamţ. 
5. Proiect de hotarare privind  transformarea unor functii vacante de executie 

din  aparatul de specialitate al primarului comunei Crăcăoani 
6. Intrebari-interpelari. 

Primarul comunei propune completarea ordinei de zi cu un nou proiect de hotarare 

privind acordarea unui ajutor de urgenta urmare a unei solicitari a unui locuitor al 

comunei care are un deces in familie si o situatie materiala precara. Presedintele de 

sedinta supune la vot ordinea de zi, cu completarea solicitata de domnul primar.    

Se aproba cu unanimitate a consilierilor prezenti. Se supune la vot si procesul 

verbal de la sedinta anterioara. Se aproba cu unanimitate de voturi. 
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      In continuare se trece la ordinea de zi si la discutarea  primului   punct inscris 

pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea modificărilor şi 
completărilor Listei inventar cuprinzând bunurile care alcătuiesc domeniul public 
al comunei Crăcăoani, atestată prin  Anexa nr. 23 a Hotărârii Guvernului României 
nr.1356 din 27 decembrie 2001. 

       Ia cuvantul secretarul comunei care prezinta expunerea de motive formulata de 

primarul comunei la acest proiect de hotarare. In continuare responsabilul  UAT, 

membru al comisiei speciale de inventariere, prezinta  raportul de specialitate legat 

de acest proiect, dand apoi citire anexei la acesta, in detaliu, aratand ca modificarile 

inventarului domeniului public au aparut  ca urmare a unor investitii finalizate sau 

a unor proiecte ce urmeaza a fi realizate. Este vorba despre Centrul de consiliere 

finalizat, si Alimentarea cu apa a satului Cracaoani.De asemenea este necesara la 

Scoala Ghe.Savinescu a fost facuta cu cativa ani in urma o extindere si e necesara 

actualizarea extrasului de carte funciara si a inventarului domeniului public cu 

noua valoare de inventar.Secretarul comunei da citire proiectului de hotarare avizat 

de comisiile de specialitate. Nefiind alte discutii presedintele de sedinta il supune 

la vot. Se aproba cu unanimitate de voturi.  

       Se trece la urmatorul proiect de hotarare: Proiect de hotarare privind  

aprobarea modificarii tarifului stabilit pentru  colectarea deseurilor provenite din 

gospodarii in sistem individual si adoptarea unor masuri pentru asigurarea 

salubrizarii comunei. Ia cuvantul viceprimarul comunei, reprezentantul UAT 

Cracaoani in ADI EcoNeamt, care arata ca in luna ianuarie primaria a primit o 

notificare din partea ADI EcoNeamt prin care se arata ca SC ROSAL operatorul de 

salubritate din Zona 3, solicita UAT-urilor aprobarea prin hcl a cresterii tarifului de 

prestare a serviciului de salubrizare la persoane fizice cu aproximativ 35 de 

bani/persoana, urmare a cresterii preturilor la combustibili si a inflatiei. Arata ca in 

urma analizei documentelor inaintate de operator ADI EcoNeamt a dat aviz 

favorabil acestei solicitari. Chiar daca nu ar fi dat un vot favorabil de catre d-nii 

consilieri, pretul nou tot va fi aplicat deoarece majoritatea comunelor au aprobat 

déjà acest lucru si automat se va aplica la intreaga Zona 3. In plus cu cateva zile in 

urma operatorul a notificat déjà conducerea primariei ca din luna aprilie nu va mai 

ridica gunoiul decat din platformele stabilite in fiecare sat al comunei, daca nu se 

va aproba cresterea de prêt. Inginerul UAT responsabil si de problemele de mediu 

da citire si raportului de specialitate la acest proiect avizat de comisiile de 

specialitate ale Consiliului local. Se trece apoi la discutii pe marginea celor 

prezentate; d-na Raclariu Adina arata ca nu e obligatoriu ca in acest moment 
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consiliul sa dea acordul pentru cresterea pretului. Viceprimarul arata ca pretul 

crescut oricum se va aplica,  asa cum a aratat anterior.  In plus Comuna are datoria 

sa puna ordine in evidenta celor ce beneficiaza de serviciul de salubritate pentru a 

se putea diminua facturile déjà emise care nu corespund cu realitatea existenta in 

comuna. Se fac eforturi pentru rezolvarea acestei situatii. In acest moment marea 

majoritate a locuitorilor au incheiat déjà contract de salubritate. Mai dificila este 

situatia la persoane juridice datorita costurilor ridicate. S-a discutat cu conducerea 

operatorului si s-a stabilit ca la persoanele fizice care au si firma in aceeasi locatie 

se va incheia doar un contract pe persoana fizica.   Nemaifiind discutii pe marginea 

materialelor prezentate, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare 

in forma citita.  Se aproba cu  13  voturi „pentru” . 

     Se trece la urmatorul proiect  de hotarare  inscris pe ordinea de zi- Proiect de 

hotarare privind   aprobarea Planului de analiza si acoperire a riscurilor pentru anul 

2018 la comuna Cracaoani. 

      Ia cuvantul secretarul comunei prezinta expunerea de motive la acest proiect de 

hotarare . Ia continuare seful S.V.S.U. Cracaoani prezinta  raportul de specialitate 

la proiectul de hotarare aratand pe scurt continutul Planului  de analiza si acoperire 

a riscurilor  pentru anul 2018 la Comuna Cracaoani. Prezinta pe scurt si o 

informare asupra exercitiilor de alarmare care au loc saptamanal dar  si cel care a 

avut loc cu cateva zile in urma.Luand cuvantul pe marginea acestui proiect de 

hotarare d-l Dogariu C-tin intreba daca zimbrii din Parcul Natural nu reprezinta si 

ei un factor de risc. Ia cuvantul d-l  consilier Mihut Ioan- ranger la Parcul Vinatori 

Neamt care explica cateva aspecte legate de habitatul zimbrilor, legile care ii 

protejeaza si atitudinea pe care trebuie sa o aiba satenii fata de aceste 

animale.Nemaifiind alte discutii presedintele de sedinta supune la vot proiectul de 

hotarare in forma prezentata. Se aproba cu unanimitate. 

      Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind  

modificarea HCL nr.44 din 29.09.2015 privind  stabilirea unui cuantum orar pentru 

voluntarii Serviciului Voluntar pentru Situatii de Urgenta al  comunei  Cracaoani,  

Judeţul Neamţ.Ia cuvantul primarul comunei care prezinta expunerea de motive la 

acest proiect aratand ca a fost initiat urmare a solicitarilor membrilor S.V.S.U.care 

nu mai pot face costurilor de deplasare la actiuni si alte activitati organizate pe 

linia de prevenire si interventiei in situatii de urgenta. Ia cuvantul seful S.V.S.U. 

care prezinta raportul de specialitate la proiect aratand ca acest drept pentru 

membrii S.V.S.U. Cracaoani a fost stabilit in anul 2015 dar de atunci nu a mai fost  
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modificat sau crescut, in conditiile in care inflatia a crescut, a crescut si costul 

combustibililor, motiv pentru care multi din voluntari au renuntat, drept pentru care 

se impune o actualizare a sumei acordate  de la 6 lei la 10 lei. Secretarul comunei 

da citire proiectului de hotarare avizat favorabil in comisiile de specialitate.  

     Presedintele de sedinta intreaba daca sant discutii  pe marginea celor prezentate. 

Nefiind il supune la vot. Se aproba cu 13 voturi „pentru”.  

        Se trece apoi la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind 

aprobarea transformarii  unei  functii publice de executie vacante din aparatul de 

specialitate al primarului comunei Cracaoani. 
 Ia cuvantul din nou secretarul comunei  care prezinta expunerea de motive a 

primarului pentru acest proiect de hotarare initiat ca urmare a transferului in 

interesul serviciului a unui functionar public din aparatul propriu si necesitatii 

ocuparii acestui post cu un nou angajat.  Da citire in continuare raportului de 

specialitate si proiectului de hotarare, avizat in comisiile de specialitate. 

Presedintele de sedinta da cuvantul apoi pentru discutii si intrebari pe marginea 

acestui proiect de hotarare.  

      Nefiind  discutii se supune la vot acest proiect de hotarare, avizat de comisiile 

de specialitate. Se aproba cu 13 voturi “pentru” . 

     Se trece apoi la ultimul  punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind  

acordarea unui ajutor de urgenta urmare a unei solicitari a unui locuitor al comunei 

care are un deces in familie si o situatie materiala precara. 

  Ia cuvantul primarul comunei care prezinta expunerea de motive a initiatorului 

referitor la acest punct aratand ca este vorba despre familia d-nei Pasat Aglaia 

careia   ia decedat fiul Ioan Daniel in varsta de 45 ani. In urma cererii facute s-a 

dispus efectuarea unei anchete sociale constatandu-se ca situatia materiala a 

familiei este precara si solicitarea este astfel intemeiata, motiv pentru care s-a 

initiat acest proiect de hotarare. Ia cuvantul secretarul comunei care da citire 

raportului de specialitate si proiectului de hotarare.  

  Presedintele de sedinta solicita intrebari sau discutii pe marginea proiectului 

prezentat.   Nefiind alte intrebari sau discutii presedintele de sedinta supune la vot 

proiectul de hotarare. Se aproba cu 13 voturi “ pentru”.  

  Se trece la ultimul punct pe ordinea de zi: intrebari-interpelari. 

    D-l consilier Dogariu C-tin arata ca o parte din locuitorii din satele Magazi si 

Cracaul Negru sant nemultumiti pentru faptul ca sant nevoiti sa achite o taxa 

speciala  catre Parcul Natural Vinatori Neamt atunci cand doresc sa scoata avize 

pentru a construe ceva pe proprietatea lor. Dincolo de faptul ca zimbrii produc si 
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pagube in gospodarii sant nevoiti sa plateasca sit axe. Intreaba cine a stability ca 

aria parcului sa cuprinda si zona locuita. D-l primar arata ca de cand este dansul 

primar nu  s-a hotarat nimic in aceasta privinta, probabil asa a foststabilit cu ani in 

urma la infiintarea acestei arii protejate. D-l consilier Stacescu arata ca dansul a 

fost consilier in mai multe legislature si intradevar s-a aprobat la un moment dat in 

Consiliul local ,dar s-a mentionat atunci ca locuitorii din zona protejata vor avea 

avantaje, vor beneficia de proiecte, si alte facilitate, fapt care nu s-a prea intamplat. 

D-l primar solicita administratorului public sa prezinte in sedinta viitoare  o 

informare legat de acest subiect. 

     Dl Stacescu solicita d-lui vice mai multa implicare in activitatea de intretinere a 

drumurilor. 

    In aceasta iarna pe ulita unde locuieste s-a curatat doar la lopata. 

   Acum drumul e stricat din cauza apei. 

    D-l Mihut Ioan –arata ca drumurile sant stricate si din cauza trasporturilor de 

tonaj greu. 

    D-l primar arata ca masinile cu tonaj mai mare de 6 tone strica orice drum, 

trebuie sa se gaseasca o solutie pentru aceasta problema. 

      D-l Stacescu C-tin- arata ca trebuie stabilita o taxa de utilizare a drumului de 

catre cei ce transporta lemne, asa cum acestea platesc la Directia silvica pentru 

faptul ca utilizeaza si deterioreaza drumurile forestiere.  

      Secretarul comunei arata ca exista varianta  instalarii unei bariere asa cum s-a 

incercat si la Garcina, dar asta presupune ca aceasta sa fie suprevegheata 

permanent de un angajat sau mai multi, in schimburi si asta presupune posturi noi 

si fond de salarii. 

    Nemaifiind alte subiecte de discutat in  final  presedintele de sedinta, d-na 

Homorozan Elena arata ca e bine ca sant dezbateri in sedintele  de consiliu, pe 

toate temele de interes local, cei care vor avea de castigat fiind locuitorii comunei 

care i-au ales sa ii reprezinte;  multumeste apoi tuturor pentru prezenta si declara 

inchise lucrarile sedintei. 

        Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                         SECRETAR 

         HOMOROZAN  ELENA                                      URSACHE   FLORIN 
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